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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

"Hogyan valósult meg a Gyurcsány-kormány oktatási és tudománypolitikai programja?
XX." címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási
miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter úr!

Miniszterelnök úr egy éve meghirdetett programjában ez áll :

„A keresett szakmákban felnőttkorban is ingyenessé tesszük az első szakma, ötven év felettiek
esetében a második szakma megszerzését ."

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Milyen eredményeket könyvelhet el az oktatási tárca a program fenti vállalásának
megvalósításában?

2. Számszerűen milyen kedvező változásokat eredményezett ez?

3. Mekkora összeget fordított a fenti célokra a Gyurcsány-kormány?

Tisztelettel várom válaszát .

Országgyűié Hivatala
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